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STYRET 2023: 

 

Kari K Sundfør, kontaktperson 

Kari Nilssen, styremedlem 

Cecilia Alexandra Segovia, styremedlem 

Kari Bentdal, varamedlem 

Karen Piene Fløtaker, varamedlem 

 

Heidi Nilsen Hammarstedt, valgkomite 
Julie Marie Stevik Engh, valgkomite 

 

 

MEDLEMMER: 49 

 

 

ÅRSMØTE: 8.april 2024 

 

 

AKTIVITETER: 

 

Kronikk i Gudbrandsdølen dagningen (GD) 

Lokallaget hadde en kronikk, om betydningen av bytrær på trykk i GD i juni. Foranledningen var fellingen av et 

nyplantet bytre i Lillehammer sentrum. 

 

Hagefest  

15.juni var vi på hagefest i Anne Helene Midttveits frodige hage på Hamar. Anne fortalte om sine erfaringer med 

opparbeiding av hageanlegget og dyrking av stauder og grønnsaker mm. Stor takk til Anne for gjestfrihet og påfyll 

av kunnskap.    

       
 

Tur til Dovre  

Årets høydepunkt for lokalavdelingen er helgeturen til Dovre 8.-10.september. Vi var 14 deltagere. Kari Bentdal 

hadde laget et innholdsrikt opplegg for helga som gav oss rike opplevelser både faglig og sosialt.  

Vi overnattet på pilegrimsgården Budsjord på Dovre. Erik Langdalen fortalte om gårdens historie og hans arbeid 

med å istandsette tunet. Lørdag gikk vi pilegrimsleden fra Budsjord til Fokstugu sammen med pilegrimsprest 

Haldis Prestegard. Før vi la ut på vandringen fortalte tidligere pilegrimsprest Hans-Jacop Dahl om hans arbeid med 

pilegrimsleden gjennom mange år.  



Kvelden tilbrakte vi i sammen med filmskaper Anita Killi i Trollfilm, i hennes nye animasjonsstudio på Dovre. Vi fikk 

et unikt innblikk i hvordan hun arbeider med å skape animasjonsfilmene, blant annet den prisbelønte «Sinna 

mann» fra 2009.  

Søndag gikk vi Vårstigen i Drivdalen, fra Gamleholet til Nestavollen og fikk sett og lært om den særegne floraen i 

området. 

Stor honnør til Kari Bentdal som organiserte turen for lokallaget. 

 

 

          
 

 
    

Styremøter 

Vi har hatt tre styremøter på Teams i løpet av året.  

 

 

 

 

 


